
Protokół Nr VIII/XXXVI/2022 

z obrad XXXVI Sesji Rady Gminy w Stubnie VIII Kadencji 2018-2023,  

która odbyła się w dniu 18 stycznia 2022r. 

        Obrady sesji odbyły się w sali narad Urzędu Gminy w Stubnie. 

Według listy obecności w sesji uczestniczyło 15 radnych na ustawowy stan 15 

radnych. Ponadto w sesji uczestniczyli Wójt Gminy Ryszard Adamski, 

Sekretarz Gminy Danuta Kusz, Skarbnik Gminy Jolanta Sobolewska. 

Sołtysi wsi: Zofia Czerwonka, Jerzy Opala, Kazimierz Szkółka, Michał 

Jamrozy, Mieczysław Dunik.  

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Stubnie Pan Daniel Zielenkiewicz, Dyrektor 

Szkoły Podstawowej w Kalnikowie Pan Stanisław Kalawski. 

Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Pan Tomasz Serafin.  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

     5. Podjęcie uchwał: 

       - w sprawie wprowadzenia zmian  Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stubno, 

      - w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2022 rok, 

      - w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska na lata 2021-2024  

z perspektywą na lata 2025-2028, 

- w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy na rok 2022, 

- w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji słych Rady Gminy na rok 

2022, 

- w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

     6. Interpelacje, wnioski, zapytania, sprawy różne.  

     7. Zamknięcie obrad sesji. 



 

Ad.1 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Serafin otworzył obrady  

XXXVI Sesji, przywitał radnych, sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy.  

 

Ad. 2 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych na 

ustawowy stan 15 radnych. 

 

Ad. 3 

Prowadzący obrady przedstawił planowany porządek obrad XXXVI Sesji.  

Pan Wójt zwrócił się z prośbą o włączenie do porządku obrad jeszcze dwóch 

uchwał: w sprawie zmiany uchwały budżetowej Nr XXXV/205/2021 Rady 

Gminy Stubno z dnia 20.12.2021r. oraz w sprawie wydzierżawienia 

bezprzetargowego nieruchomości na okres powyżej 3 lat. Radni uwag nie mieli. 

Porządek obrad po zmianach został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 4 

Protokół z obrad XXXV  sesji został wyłożony przed sesją do wglądu radnych  

i wszystkich zainteresowanych. Uwag do protokołu radni nie zgłosili. Protokół 

w głosowaniu został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 5 

Pan Wójt przedstawił zadania realizowane przez poszczególne komórki urzędu 

gminy w okresie międzysesyjnym. Sprawozdania z realizacji tych zadań 

stanowią załącznik do protokołu. 

 

 



Ad. 7 Podjęcie uchwał: 

- w sprawie zmiany uchwały budżetowej Nr XXXV/205/2021 Rady Gminy 

Stubno z dnia 20.12.2021r. Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik.  

W związku z autopoprawkami w prowadzonymi do uchwały budżetowej 

zwiększamy w planie wydatków w dziale 758 wysokość rezerwy ogólnej  

i celowej. 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie wprowadzenia zmian  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stubno. Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik. Zmian dokonujemy  

w związku z dostosowaniem wysokości dochodów i wydatków do wielkości 

wynikających z wprowadzonych zmian do budżetu gminy na 2022 rok m. in.  

o środki pochodzące z Programu Rządowego Funduszu Polski Ład na realizację 

inwestycji na terenie gminy: przebudowa dróg gminnych oraz przebudowa 

zabytkowego dworu w Stubnie. 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2022 rok. Projekt 

uchwały przedstawiła Pani Skarbnik. W dochodach budżetu wprowadzamy 

dofinansowanie ze środków Programu Rządowego Funduszu Polski Ład na 

realizację inwestycji przebudowy dróg gminnych oraz przebudowę 

zabytkowego dworu w Stubnie. W wydatkach: przeznaczamy środki z w/w 

Rządowego programu na wskazane inwestycje. W pozostałych wydatkach 

przesunięcia w działach: gospodarka mieszkaniowa i oświata i wychowanie. 

Radni pytań nie mieli. 



Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska na lata 2021-2024  

z perspektywą na lata 2025-2028. Projekt uchwały przedstawiła Pani Sekretarz. 

W celu realizacji polityki ochrony środowiska sporządza się „Program Ochrony 

Środowiska” uwzględniając cele zawarte w strategiach, programach  

i dokumentach programowych. Program ochrony środowiska określa politykę 

środowiskową, ustala cele i zadania oraz programy zarządzania środowiskiem. 

Głównym celem sporządzonego Programu jest dążenie do poprawy aktualnego 

stanu środowiska na terenie gminy, ograniczenie negatywnego wpływu 

zanieczyszczeń na środowisko, ochrona i rozwój walorów środowiska oraz 

racjonalne gospodarowanie jego zasobami. Wójt Gminy skierował projekt 

dokumentu „Programu” do konsultacji społecznych. W wyznaczonym terminie 

nie wpłynęły żadne wnioski czy uwagi. Zarząd Powiatu Przemyskiego 

zaopiniował pozytywnie projekt. Ponieważ zgodnie z ustawą prawo ochrony 

środowiska „Program” powinien być przyjęty do realizacji w drodze uchwały,  

w związku z powyższym proponuje się podjęcie uchwały, zgodnie  

z przedłożonym projektem.  

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy na rok 2022. Projekt uchwały 

przedstawił Przewodniczący Rady. Plany pracy Rady Gminy na 2022 rok został 

opracowany i zatwierdzony przez poszczególne komisje Rady na swoich 

posiedzeniach. 

Radni pytań nie mieli. 



Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji słych Rady Gminy na rok 2022. 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady. Plany pracy komisji stałych  

Rady Gminy na 2022 rok zostały opracowane i zatwierdzone przez 

poszczególne komisje stałe Rady na swoich posiedzeniach. 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. Projekt uchwały 

przedstawiła Pani Sekretarz. Działki wymienione w treści projektu uchwały 

położone są w Kalnikowie i stanowią własność Gminy Stubno. Zostały 

wydzielone z działki stanowiącej pastwisko wiejskie. Zebranie wiejskie  

w Kalnikowie w dniu 29 sierpnia 2021r. podjęło jednogłośnie uchwałę  

o wydzielenie tych działek budowlanych oraz ich sprzedaży.  

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie wydzierżawienia bezprzetargowego nieruchomości na okres 

powyżej 3 lat. Projekt uchwały przedstawiła Pani Sekretarz. Działka położone 

jest w sołectwie Gaje i stanowi pastwisko wiejskie. Z wnioskiem o rezygnację  

z umowy dzierżawy wystąpił dotychczasowy dzierżawca. Równocześnie  

z wnioskiem o dzierżawę zwrócił się inny mieszkaniec miejscowości. Zebranie 

wiejskie w dniu 16 stycznia 2022r. podjęło jednogłośnie uchwałę o przekazaniu 

gruntu w dzierżawę nowemu dzierżawcy.  

Radni pytań nie mieli. 



Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 6. Interpelacje, wnioski, zapytania, sprawy różne. 

Pan radny Józef Pietruszka zapytał o dodatek osłonowy. Gdzie można składać, 

jak wypełnić. Pani Sekretarz wyjaśniła, że w urzędzie gminy znajdują się 

wnioski o ten dodatek. Zajmuje się tym Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej. 

Wraz z tym wnioskiem należy również złożyć deklarację dotyczącą źródeł 

ciepła i źródeł spalania paliw.   

 

 

 

Ad. 7 

Po wyczerpaniu wszystkich tematów Przewodniczący Rady zakończył obrady 

sesji o godz. 1155. 

 

Protokolant: 

Dariusz Dacyk                                      Przewodniczący Rady Gminy 

                                           Tomasz Serafin 

 

 

 


